INVIATION OF 2025

NUS-XJTLU Joint Workshop

Public Lectures

TUR **27 FEB** 2025

RE-Envisioning the China-Singapore Suzhou Industrial Park

Time: 8:30-12:15am

Venue: EB104

Programme

08:30 - 9:15am:

- Welcome remark by Dean of XJTLU Design School, Prof Marc Aurel Schnabel
- Opening remark by Mr. Feng Qian (Director of Planning Department, SIP Planning and Construction Committee)
- Group Photo

9:15am - 10:45am:

- Regeneration of Liverpool City based on the evolution of urban-Industrial Complex at Liverpool, by Dr. Olivier Sykes, Discipline Lead for Planning, University of Liverpool;
- Suzhou Industrial Park and the Urban-Industrial Complex, by Mr. H. Koon Wee, Visiting Associate Professor, Department of Architecture, College of Design & Engineering, National University of Singapore;
- Future Core Functions of Suzhou Industrial Park, by Dr.
 Yunqing Xu, Senior Associate Professor, Department of Urban Planning and Design, XJTLU.

10:45 - 11:00am: tea break

11:00 - 12:00am:

- Planning process and outlook of Suzhou Industrial Park, by Mr. Weike Jiang, Deputy Director of Suzhou Innovation Research Institute, Jiangsu Provincial Planning and Design Group;
- The regeneration of the SIP central river CBD and the east area of QingQiuPu, by Mr. Shunjie Jiang, Vice President of SCP China.

Design School
Xi'an Jiaotong-Liverpool University
111 Ren'ai Road, Suzhou Industrial Park
Suzhou, Jiangsu Province
CHINA 215123





1NVIATION OF 2025

西浦—新加坡国立大学 联合工作营

公开讲座

TUR 27 FEB

2025

重新构想中国一新加 坡苏州工业园区

时间: 8:30-12:15am

地点: EB104

讲座安排

08:30 - 9:15am:

- 欢迎致辞: 西浦设计学院院长 Marc Aurel Schnabel
 教授
- 开幕致辞: 苏州工业园区规划建设委员会规划处处长 钱峰先生
- 合影

9:15am - 10:45am:

- · 基于利物浦城市工业复合演化的城市更新,英国利物浦 大学规划系系主任 Olivier Sykes 博士;
- · 苏州工业园区与城市工业复合体,新加坡国立大学建筑系访问副教授 H. Koon Wee 先生;
- 苏州工业园区未来核心功能,西交利物浦大学城市规划 与设计系高级副教授 徐蕴清 博士。

10:45 - 11:00am: 茶歇

11:00 - 12:00am:

- 苏州工业园区规划历程及展望,江苏省规划设计集团苏州创新研究院副院长 蒋维科 先生;
- 园区中央河CBD及青秋浦以东区域的提升发展,新加坡 邦城规划顾问有限公司中国区副总裁姜顺杰先生。

Design School Xi'an Jiaotong-Liverpool University 111 Ren'ai Road, Suzhou Industrial Park Suzhou, Jiangsu Province CHINA 215123



